
Protokoll för styrelsemöte i Ludvigsborgs Friskolas 
ekonomiska förening 20180813 
 
 

1. Mötet öppnas och närvaro 
 
Närvarande: 

● André Bjärby 
● Nicolina Lottsfeldt 
● Camilla Jönsson 
● Gunilla Rosberg 
● Eva Borg 
● Bengt Axelsson 
● Birgitta Filus 
● Ulrica Adelbris 
● Annica Göth  

 
Frånvarande: 

●  

2. Föregående mötesprotokoll 
Godkänns. 

3. Ekonomisk rapport 
Skolan ska i mitten på september 300k i skatt på den vinst som gjordes förra året. 
På nästa möte kommer Lena att närvara och göra en djupare genomgång av ekonomin och 
budgeten. 

4. Rektors rapport 
Till hösten kommer skolan att ha ca 225 elever.  
Rektor informerar om personalsituationen. 
 



5. Aktuella frågor att följa upp 
Byggplansgruppen avlägger en kortare rapport. Man har haft sitt egna möte sedan senaste 
styrelsemötet. Arkitekten som är inkopplad för utbyggnationen har varit sjuk/skadad vilket sinkat 
arbetet en del. 
 
Lördagen den 25:e augusti kommer det att hållas ett 25-års jubileum på skolan. Rektor Camilla 
och Birgitta Filus håller i planerna. Det blir sång och musik, skolan är öppen för rundtur, 
Ludvigsborgshallen kommer att vara representerad och enklare servering kommer att finnas. 
 
Vi har hitta inloggning till hemsidan och styrelsen har nu själva möjlighet att uppdatera den. 
 
 

7. Övriga frågor 
 

8. Nästa möte 
20180919 - en onsdag, kl 17:30. 
 


